



السادة والسيدات مديري ومديرات المدارس في إمارة أبوظبي المحترمين ...

Dear School Principals in the Emirate of Abu Dhabi,

Subject: PD Week (Specialized training of April 2018)

Training and Professional Development Department thanks you for your efforts in the development of the educational process and wishes you a great success.

As part of MoE endeavors to develop the performance of staff in the educational field, kindly note that teachers are requested to attend the **mandatory trainings** scheduled for April 1st through 5th, 2018 according to the Professional Learning Communities (Specialized training April 2018).

The trainings will be as per the attached table, with the following points taken into consideration:

- All KG staff (teachers and admin.) are invited to attend the functions of the KG Conference, as follows:
 - **Al Ain**: Tuesday April 3rd, 2018 at Al Nakheel KG
 - **Abu Dhabi and Al Dhafra**: Wed April 4th at Al Watan School
- 4th Gulf Forum – (Delivered in Arabic): For all teachers of the following subjects: **(All Science subjects, Math, Arabic Language, KG teachers, DI and CDI)**. The Forum will be hosted at (Khalifa City A building-HCT previously) during the period: April 2nd through 4th, 2018 from 9:00am –till 1:30pm. Invitations will be sent out to all participants who have already registered to attend the Forum through the designated website.
- The PLC coordinators shall coordinate the training of subjects included on the attached table.
- Training on subjects that have not been included on the attached table shall be planned by the School Principal.

الموضوع: أسبوع التنمية المهنية (التدريب التخصصي إبريل 2018)

تتقدم إدارة التدريب والتنمية المهنية بالشكر لكم على جهودكم المبذولة في سبيل تطوير العملية التعليمية وتمنّى لكم دوام النجاح.

في إطار سعي وزارة التربية والتعليم لتطوير أداء العاملين في الميدان التربوي، نحيطكم علماً بأن جميع المعلمين مدعوون لحضور الورش **التدريبية الإلزامية** المقرّرة عقدها خلال الفترة من 1-5 إبريل 2018 وفقاً لمجتمعات التعلّم المهني (التدريب التخصصي إبريل 2018) حسب الجدول المرفق: مع الأخذ بعين الإعتبار البنود التالية:

- جميع الإداريين والمعلمين في رياض الأطفال مدعوون لحضور فعاليات مؤتمر رياض الأطفال وفق مايلي:
 - **العين** يوم الثلاثاء الموافق 3 إبريل 2018 في روضة النخيل
 - **أبوظبي والظفرة**: يوم الأربعاء 4 إبريل 2018 في مدرسة الوطن
- منتدى الخليج العربي الرابع (باللغة العربية): لمعلّمي ومعلّمات المواد التالية: (العلوم ومواده، الرياضيات، اللغة العربية، معلمي رياض الأطفال، التصميم والتكنولوجيا، التصميم الابداعي والابتكار) المقرر عقده في (مبنى خليفة أ – كليات التقنية العليا بنات- سابقاً) خلال الفترة من 2 إلى 4 إبريل 2018 من الساعة 9:00 صباحاً- 30:1 بعد الظهر. سيتم ارسال دعوة إلى كافة الأشخاص الذين سبق وسجّلوا في الموقع الإلكتروني للمنتدى.
- يتولّى مُنسّق المجتمع التنسيق للتدريب في المواد الواردة في الجدول المرفق.
- يتولّى مدير المدرسة التخطيط للتدريب في المدرسة لبقية المواد والمهّن الأخرى التي لم يرد لها تدريب في الجدول المرفق.



وزارة التربية والتعليم
MINISTRY OF EDUCATION

<ul style="list-style-type: none">Teachers who attended EMSAT training shall be given one or two days leave during the first days of the PD week. This will be according to the number of training days they have attended.The PLC trainers need to be prepared to deliver the training from April 1st through 5th from 8:30am – 1:30 pm.Teachers are requested to use the (ETA) system in case the training was not allocated in their own schools.Cluster managers, school principals, PLC coordinators and the AQIOs shall write a report about the training using the following link: http://bit.ly/pdobserve. <p>http://bit.ly/pdobserve</p> <ul style="list-style-type: none">Trainees shall fill in the training satisfaction survey at the end of the PD week through the following link: https://adec.qualtrics.com/jfe/form/SV_9LBE87TcjiQDvJInformation about the PLCs of the rest of the subjects that did not appear on the former PLCs will be sent soon. Such as (Music, Art, etc.) <p>Thank you for your cooperation,,</p>	<ul style="list-style-type: none">يُمنح المعلمين الذين حضروا تدريب الامسات إجازة تناسب مدتها مع عدد أيام حضورهم للتدريب وذلك خلال أول يومين في أسبوع التنمية.على المُدرِّبين المُرشَّحين الاستعداد لتنفيذ التدريب وذلك لمدة 5 أيام في مجتمعات التعلُّم من 5-1 إبريل من الساعة 8:30 إلى الساعة 1:30 ظهراً يومياً.يتعين على المعلمين تسجيل الاستئذان في نظام الحضور (ETA) بشكل يومي في حال كان التدريب خارج المدرسة.يقوم كلا من مديري مجموعات المدارس ومديري المدارس ومنسقي مجتمعات التعلم ومسؤولي تطوير الجودة الأكاديمية بكتابة التقارير عن التدريب عبر الرابط التالي: http://bit.ly/pdobserveيقوم المتدربون بتعبئة استبانة الرضى التدريبية مع نهاية اسبوع التنمية المهنية عبر الرابط التالي https://adec.qualtrics.com/jfe/form/SV_9LBE87TcjiQDvJسيتم موافاتكم لاحقا بالمجتمعات الأخرى للمواد التي لم ترد في المجتمعات السابقة مثل (الموسيقى، الفن.....الخ) <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام</p>
--	--

لبن علي الشامسي
المدير التنفيذي لقطاع العمليات المدرسية بالإناية

نسخة إلى:

- مدراء المكاتب التعليمية
- معهد تدريب المعلمين
- مدراء إدارات قطاع العمليات المدرسية